

京原企業股份有限公司
Ging Yuan Co.,Ltd.
新北市八里區忠孝路 412 號
No. 412, Zhongxiao Rd., Bali Dist.,
New Taipei City 249005, Taiwan (R.O.C.)
TEL:02-2610-7131

2022 年 01 月 25 日

親愛的好市多會員您好：

根據好市多購買紀錄，您在 2022/01/09 至 2022/01/14 這段期間，於好市多購買#68677𩋥 笑牛圓迷你貝比貝爾乾酪，極少數的商品有效日期打印錯誤為 31.12.2021 (日/月/西元年)。正確的商品有效日期應為 21.06.2022 (日/月/西元年)。

造成各位會員的不便，京原企業股份有限公司深感抱歉，敬請見諒。

若您對購買的商品有任何疑問，請洽京原企業股份有限公司 (02) 2610-7131
(服務時間:週一至週五 9:00 am ~ 5:00 pm)

Dear Valued Costco Member,

January 25, 2022

Costco's records indicate that you have purchased item #68677 & #168677 LAUGHING COW MINI BABYBEL, between 2022/01/09 and 2022/01/14. We would like to inform you that a printing error of expiration date 31.12.2021(DD/MM/YY) occurred on limited bags of products in production. The correct expiration date should be 21.06.2022 (DD/MM/YY).

We apologize for any inconvenience caused.

If you have any questions, please contact Ging Yuan Co.,Ltd at (02) 2610-7131
(Service time: Monday to Friday 9:00 am ~ 5:00 pm)

Ging Yuan Co.,Ltd



正確效期(Correct)



錯誤效期(Error)